
   

Aan: College van B&W 

 

Van: Silvia Bruggenkamp en Evelina Bijleveld 

Datum: 23 april 2025 

Vragen o.b.v. art. 45 reglement van orde 

Betreft: De positie van taxi-ondernemers in Zwolle 

 

Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 

 

Onze fractie heeft verschillende signalen ontvangen van Zwolse taxi-ondernemers waaruit blijkt dat het voor hen 

steeds lastiger wordt hun werk te doen. Gezien de noodzaak van hun werk in een stad die steeds autoluwer wordt 

brengen we hun signalen graag onder de aandacht.  

 

Onze fractie is diverse keren het gesprek aangegaan met een aantal Zwolse taxi-ondernemers en het is ons meer 

dan duidelijk geworden dat hun werkzaamheden onder grote druk staan. Het bezwaart ons zeer dat zij ervaren dat 

een gesprek met de gemeente Zwolle niet mogelijk blijkt te zijn. Wij willen hier graag de aandacht voor vragen.   

 

Er spelen verschillende dingen. Zo is de Melkmarkt is niet toegankelijk voor taxi’s. Onduidelijk is wanneer en hoe 

dit met de desbetreffende taxi-ondernemers is gecommuniceerd. De standplaatsen voor de taxi’s zijn onvoldoende 

om te voorzien in de bestaande behoefte. Er is sprake van verkeersopstoppingen aan de voor- en achterzijde van 

het station met name op de maandag en vrijdag tussen 16.00 en 19.00 uur. Daarnaast wordt uitdrukkelijk 

gevraagd om meer handhaving op de Jufferenwal en de Voorstraat.  

 

De Zwolse taxi-ondernemers zijn meer dan bereid een rol te spelen in het voorkomen van overlast in het 

uitgaansleven. Zij willen graag hun rol pakken in de Zwolse samenleving, en samen werken. 

 

De Zwolse taxi-ondernemers zijn hard werkende Zwollenaren. Zij zijn naast hun werk als taxi-chauffeur een 

verlengstuk van toezicht en handhaving en zij werken aan een veilig Zwolle. Zonder hun inzet zou het 

uitgaansleven in Zwolle er anders uitzien. We kunnen hun inzet niet missen! En dat vraagt ook wat van de 

gemeente Zwolle. We roepen het College dan ook uitdrukkelijk op hier oog en oor voor te hebben. 

 

De taxi-ondernemers hebben tal van goede ideeën. Zo denken zij aan een keurmerk voor plaatselijke taxi’s en 

eventuele toegang tot busbanen. Er is behoefte extra voorzieningen zoals een Abri, laadpalen en de mogelijkheid 

een taxistandplaats af te sluiten met poller/slagboom (transponder). Tevens is behoefte aan een ruime 

standplaats in de binnenstad (lus Rode Torenplein) en spreekt men de wens uit tot hernieuwde toegang tot De 

Melkmarkt. Ook zouden zij graag een vast contactpersoon binnen de gemeente willen hebben. Zij spreken de 

uitdrukkelijke wens uit voor meer toezicht, handhaving 

 



Dit brengt de fractie van Swollwacht op de volgende vragen: 

 

1. Is het College bekend met de problematiek van de Zwolse taxi-ondernemers?  

2. Is het College bereid door hen aangedragen oplossingen en ideeën in overweging te nemen? 

3. Is het College bereid met (een afvaardiging van) de Zwolse taxi-ondernemers in gesprek te gaan over de 

problemen die zij ervaren en de door hen aangedragen oplossingen? 

4. Is het College bereid hierbij raadsleden te laten aansluiten? 

 

 

Fractie Swollwacht 

 

Silvia Bruggenkamp 

Evelina Bijleveld 


